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Je	bent	lid	van	de	Vereniging	MVV	Maastricht;	daarom	krijg	je	deze	nieuwsbrief	

 

 
«	Voorwoord:	De	MVV-familie	groot	houden	-	SV	1902

De vorige keer heb ik het in dit voorwoord er-
over gehad hoe belangrijk het is om oud-spe-
lers betrokken te houden bij de club. Het zijn 
de ambassadeurs van de club en kunnen hel-
pen talentvolle spelers naar MVV te krijgen. In-
middels is er een groepje uit de ledenraad van 
onze Vereniging bezig na te denken hoe je dat 
het beste kunt doen. En als je dit leest is de 90e 
verjaardag van uzze Jo Toennaer bij MVV ge-
vierd met een aantal oud-spelers. Er is dus een 
begin. Als je je bij dit groepje wilt voegen, meld 
je op secretariaatverenigingmvv@gmail.com.  

Vandaag wil ik het even hebben over een an-
dere belangrijke bijdrage aan de MVV-familie: 
de Supportersvereniging SV 1902. 

Afgelopen week was weer de jaarvergadering 
van deze vereniging. Echt de moeite waard om 
te bezoeken (als je lid bent!). Aanwezig waren 
enkele tientalen enthousiaste leden die min-
stens één passie gemeen hebben: MVV. En dat 
is te merken: het gaat de hele avond over hoe 
supporters bij de club betrokken kunnen wor-
den, hoe busreizen het beste kunnen worden 
georganiseerd (en dat is niet altijd even makke-
lijk), hoe fanmateriaal aan de man/vrouw kan 
worden gebracht en welke activiteiten er nog 
kunnen worden georganiseerd; van dameszit-
ting tot het ontwerpen van een nieuw carna-
valsshirt. 

Er wordt niet lang geluld, maar gepoetst. Dat is 
wat mij nog het meeste opvalt: de daadkracht 
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en het organisatietalent van deze mensen die 
naast hun werk dag in dag uit bezig zijn om alles 
goed te organiseren. Allemaal maar met één 
doel: de MVV familie groot maken. 

Chapeau!  

Vandaar mijn welgemeende oproep: WORD 
LID VAN SV 1902. Voor slechts 5 euro per jaar 
help je de beleving en betrokkenheid van sup-
porters nog beter te maken. En mag je naar die 

gezellige Jaarvergadering! Je kunt je opgeven 
via de website van SV1902. 

Tot slot wens ik, namens het bestuur van de 
Vereniging MVV Maastricht een gezond, geluk-
kig en sportief 2023 toe. 

Tot in de Geusselt! 

Gerald Janssen, Voorzitter Vereniging MVV 
Maastricht

 
 

 
« Verslag	Ledenraadvergadering	7	december	2023 
Afscheid 

Jos de Bruin neemt in deze vergadering na 13 
jaar afscheid van de ledenraad. Hij wordt door 
de voorzitter bedankt voor alle inzet. 

Ook Marie-Elise Géron stopt met haar werk-
zaamheden voor de Ledenraad en wordt ook 
bedankt voor vele jaren bewezen diensten. We 
zoeken nog een opvolger voor het secretariële 
werk dat zij altijd gedaan heeft. 

Vlaggenproject 

De MVV-vlag is te koop voor €19,02 (betalende 
leden van de Vereniging MVV kunnen deze bij 
onze penningmeester kopen voor €16,50). 

Erelid Jo Toennaer 

Ons oudste lid van de Ledenraad, Jo Toennaer, 
wordt in het zonnetje gezet. Jo wordt deze 
maand 90 jaar en is 75 jaar lid van MVV. Er 
wordt uitgebreid bij stilgestaan en Jo wordt op 
voordracht van het bestuur door de Ledenraad 
tot erelid benoemd van de Vereniging MVV.  

Voorbereidingen verkiezingen 

De voorbereidingen voor verkiezingen van de 
Ledenraad zijn gestart. De Kiescommissie zal de 
eerstvolgende ledenraadvergadering een 
voortgangrapportage presenteren. 

Financiën Vereniging 

Na een grondige inspectie heef de kascommis-
sie de jaarrekening 22-23 van de Vereniging 
goed gekeurd. Hierna wordt het bestuur en 
met name de penningmeester van de Vereni-
ging decharge verleend. 

Supporterscafé 

Woensdag 13 december is er weer een “sup-
porterscafé” in de Businessruimte, vanaf 19.30 
inloop, aanvang 20.00 uur. 

Bestuur Vereniging MVV Maastricht
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« Jo	Toennaer	90	Jaar	

In de vergadering van de ledenraad van 7 de-
cember jl.. werd Jo Toennaer gefêteerd. 

Jo heeft net zijn 90e verjaardag gevierd, is 75 
jaar lid van MVV, heeft 20 jaar eredivisie 

gespeeld en is al langer lid van de le-
denraad. 

Hij kreeg van de Vereniging MVV 
Maastricht een mooie presentatie 
aangeboden met allerlei beelden 
uit het (verre) verleden, werd be-
noemd tot allereerste erelid van de 
Vereniging MVV Maastricht en 
Math Pieters vertelde prachtige 
verhalen uit de periode dat Jo en 
Math samen speelden in de jaren 
zestig van de vorige eeuw. 

Opmerkelijke passage: Het eerste 
doelpunt in de Geusselt tegen Wil-
lem II werd gemaakt door Math na 
een pass van Jo. 

Jo was blij verheugd met deze aandacht, het 
deed hem zichtbaar goed.  

 

 

« In	Gesprek	met	Ron	Elsen:	MVV	Academy
De MVV Academy is bezig aan zijn derde sei-
zoen. In een gesprek met Ron Elsen, hoofd van 
de MVV Academy, is bekeken hoever MVV nu 
is met de jeugd Academy. 

De MVV Academy heeft in haar plan van aan-
pak het vizier gericht op acht pijlers. Dit zijn: de 
omgeving (o.a. de amateurclubs), scouting, ta-
lentenplan, voetbalpiramide, kennisomgeving 
(samenwerking met Universiteit, Zuyd Hoge-
school, Montessori Onderwijs, Hotel Manage-
ment School Maastricht), accommodatie, 
maatschappelijk  en commercie. 

Belangrijkste uitgangspunt is dat talent en staf 
zich moeten kunnen ontwikkelen naar een ho-
ger niveau. Je groeit met zijn allen naar een 

beter niveau en dat gebeurt op alle lagen van 
de MVV Academy, die wordt ondersteund door 
een adviesgroep die de opleiding van strate-
gisch advies voorziet.  

Het was vanaf de start van de Academy helder 
dat één persoon verantwoordelijk en aan-
spreekpunt zou moeten zijn voor de gehele or-
ganisatie. In het verleden viel de jeugdafdeling 
soms onder de verantwoordelijkheid van de 
hoofdtrainer, die al veel andere zaken aan zijn 
hoofd had.  

Ron is als manager van de Academy fulltime be-
zig met onze jeugdopleiding. Op dit moment 
wordt Ron hierbij ondersteund door een aantal 
coördinatoren. Davy Heymans is verant-
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woordelijk voor de boven-
bouw (O21-O18-O16). 
Davy is de link tussen de 
voetbalpiramide en de se-
lectie van het eerste elftal 
én coach van de O21.  

Patrick Duyzings is verant-
woordelijk voor midden- 
en onderbouw (O14-O13-
012-O11) en voor de aller-
jongsten van het Talen-
tenplan is Erik Heuts ver-
antwoordelijk. Sjef van 
Vlodrop tenslotte geeft 
leiding aan ons scouting-
team. 

Naast de bijdrage uit de BVO MVV Maastricht 
genereert de Academy zelf financiën via haar 
Ambassadeurs. De Academy heeft een eigen 
budget en budget-verantwoordelijkheid. Voor 
dit seizoen ligt de doelstelling daarvoor op € 
150.000. Het totale budget voor de Academy 
ligt lager dan bij de clubs in het bovenste deel 
van de KKD en het onderste deel van de Eredi-
visie.  

De voetbalpiramide bestaat uit 8 teams star-
tend bij de O11 tot en met de O21. Het vrou-
wenteam O17 maakt ook deel uit van de pira-
mide. Verder wordt het vrouwenvoetbal opge-
pakt samen met Fortuna Sittard. 

De MVV Academy heeft bij de scouting veran-
deringen doorgevoerd waardoor de instroom 
naar ons jongste piramide elftal O11 op een ho-
ger niveau zal komen. Het Talentenplan richt 
nu de aandacht meer op de O10 en ook onze 
scouting legt de prioriteit nu meer bij deze leef-
tijdsgroep. 

Daarnaast besteedt de MVV Academy veel aan-
dacht aan de opleiding van haar trainers. Het 
verbeteren van het niveau van onze staf is een 
van onze speerpunten. 

Belangrijk item op dit moment is de accommo-
datie. In overleg met diverse partijen, o.a. de 
gemeente Maastricht, wordt naarstig gezocht 

naar de mogelijkheid om de 
jeugd op één accommoda-
tie onder te brengen. Nu 
spelen de jeugdelftallen op 
diverse velden van diverse 
andere verenigingen en dat 
bevordert de samenhang 
nadrukkelijk niet. 

De samenwerking met de 
amateurclubs is een be-
langrijk aandachtspunt. 
MVV heeft een Regioplan 
opgesteld om deze samen-
werking vorm te geven. Het 
Regioplan is door de KNVB 

goedgekeurd en wordt ook financieel mede ge-
financierd door de KNVB. MVV heeft André 
Koolhof aangesteld als coördinator van het Re-
gioplan. André is op dit gebied een zeer ervaren 
en gedreven aanjager! 

In het kader van het Regioplan worden door 
MVV o.a. cursusavonden georganiseerd voor 
de technische staf van de amateurclubs uit de 
regio. De belangrijkste doelstelling van het Re-
gioplan is spelers en kaderleden te ondersteu-
nen tot hun maximale ontwikkeling. 

De hoofddoelstelling blijft zoveel mogelijk spe-
lers uit de Academy door te laten stromen naar 
de selectie van het eerste elftal. Voetballers en 
staf krijgen de kans zich verder te ontwikkelen, 
waar uiteindelijk ook de regio profijt van heeft. 

De Academy ontwikkelt zich in positieve zin. Er 
is veel werk aan de winkel. Dat is een uitdaging, 
maar wel een hele leuke. Je kunt er je steentje 
aan bij dragen. Hoe kun je de MVV Academy 
ondersteunen? 

Dat kan door sponsor/ambassadeur te worden. 
Daardoor draag je echt bij aan het fundament 
van onze club. Wil je daar meer over weten 
neem contact op met Frans Erens 
(frans.erens@mvv.nl). 

De MVV Academy is trouwens te vinden op 
www.mvv.nl, trefwoord Academy.

mailto:frans.erens@mvv.nl
http://www.mvv.nl/
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« Nieuwe	Veiligheidscoördinator:	Stephanie	Booten 
Aan de vooravond van de wedstrijd MVV -  FC 
Groningen, gaan we in gesprek met de nieuwe 
veiligheidscoördinator van MVV: Stephanie 
Booten 

Wie is Stephanie? 

“Ik ben 38 jaar en 
geboren in Zuten-
daal, maar woon 
inmiddels in Maas-
mechelen, België.  Ik 
heb vroeger een 
beetje voor de fun 
gevoetbald, maar 
mijn passie ging (en 
gaat nog steeds) 
meer uit naar de 
gevechtsporten; 
boksen, judo en 
karate. Karate is mij 
door mijn vader met 
de paplepel in-
gegeven, maar het 
liefste doe ik boksen. 
Ik heb altijd getraind 
bij  Verhaegen Sports 
Gym in Maastricht, de vader van de bekende 
Maastrichtse zanger John Tana. Op amateur-
niveau ben ik er als bokser twee maal 
Nederlands kampioen geworden.  

Ik werk sinds 2013 voor de Belgische politie en 
had ook daar al een connectie met voetbal. Bij 
de thuiswedstrijden van KRC Genk werkte ik 
steeds in de interventie of bij het camerateam. 
Buiten de wedstrijden hield ik mij vooral bezig 
met de aanpak van overlast door jeugd en 
drugsdealers.” 

Waarom heb je gekozen voor deze baan bij 
MVV? 

“Zoals gezegd had ik vanuit mijn beroep al een 
connectie met voetbalwedstrijden en daar-
naast trekt mij de stad Maastricht heel erg aan. 

Het Bourgondische, lekker eten en drinken in 
restaurants en op terrasjes. Ik kom er al heel 
lang en voel mij in Maastricht echt thuis. Ik ben 

mij ervan bewust dat 
de baan van 
veiligheidscoördinator 
bij MVV een uit-
dagende job is, maar 
het is fijn om samen 
met iedereen in en om 
MVV aan de slag te 
gaan en aan een 
omgeving te bouwen 
waarin iedereen zich 
thuis voelt.” 

Hoe ziet je werkdag bij 
MVV er uit? 

“Ik ben dagelijks bezig 
om ideale omstandig-
heden te creëren, 
zodat iedereen bij 
MVV zich vellig voelt, 
zonder de vrijheid voor 
mensen onnodig te 
beperken. Ik ben 

momenteel druk bezig om de middelen en 
omstandigheden die daarvoor nodig zijn te 
versterken. Soms ontkom je er echter helaas 
niet aan om maatregelen te treffen die de 
vrijheid beperken, in de samenwerking met 
andere clubs of na overleg met de KNVB. Meer 
richting het weekend ben ik met de veiligheids-
coördinator van de tegenstander, de politie en 
de gemeente aan de slag om ons in een 
gezamenlijk overleg voor te bereiden op de 
aankomende wedstrijd. 

Op de wedstrijddag ben ik ook steeds 
aanwezig. Ik ben meestal te vinden in de 
commandoruimte op de Boschpoorttribune, 
maar maak tijdens de wedstrijd ook altijd een 
rondje door het stadion. Mocht je mij zien 
lopen en je hebt een vraag of aanmerking: 
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spreek mij gerust aan! Tot op heden heb ik ook 
alle uitwedstrijden bezocht.” 

Hoe kijk je tegen de gebeurtenissen aan die 
plaatsvonden tijdens en na afloop van de 
laatst gespeelde wedstrijd Roda-MVV ? 

“Ik vind het erg jammer dat het fout is gegaan. 
Voor de goedwillende supporters en voor 
MVV. Er is nu jammer genoeg besloten om de 
komende drie jaar geen uitsupporters meer toe 
te staan bij de wedstrijden. Terwijl juist alles in 
het werk was gesteld om uitsupporters weer 
toe te laten. En dat is zonde, voor de sfeer maar 
ook kijkend naar de inkomsten voor de club.  
De vernielingen aangericht in het stadion gaan 
MVV daarnaast ook nog eens enkele duizenden 
euro’s kosten. Geld dat beter aan andere zaken 
had kunnen worden uitgegeven!” 

Wat wil je in de toekomst bereiken bij en met 
MVV? 

“Ik wil graag meer structuur zien met 
betrekking tot de veiligheid. Zodat we samen 
ervoor kunnen zorgen dat deze gegarandeerd 
kan worden en we de supporters daardoor 
weer meer vrijheid kunnen bieden. Denk 
bijvoorbeeld aan het bezoeken van 
uitwedstrijden, niet alleen in aantallen, maar 
ook in de wijze waarop deze plaatsvinden. 
Want we mogen de ogen momenteel niet 
sluiten voor de reputatie die de MVV-
supporters hebben bij de KNVB. Dat is jammer 
en moeten we zien om te buigen. Zonder dat 
de fanatieke steun, waar onze supporters om 
bekend staan, wordt aangetast.  

Om met een positieve noot af te sluiten; we 
doen het de laatste wedstrijden niet alleen 
goed in het veld, maar ook thuis op de tribune.” 

  

« Interview	Ingmar	Cosemans
Ingmar Cosemans is de mate-
riaalman van MVV. 

Wie is Ingmar eigenlijk? 

Ingmar is 36 jaar jong, woon-
achtig in Zutendaal en pappa 
van een driejarige zoon.Hij 
voetbalt in zijn vrije tijd zelf 
ook bij VV Zutendaal. In zijn 
jonge jaren voetbalde hij bij 
Racing Genk. Het niveau was 
te hoog voor hem en hij heeft 
daarna gevoetbald bij ver-
schillende Belgische amateur-
clubs.  

Uiteindelijk kwam hij ook te-
recht bij jong MVV waar hij 1,5 
seizoen heeft gevoetbald. Dat 
was in de tijd met Gunther 
Thibaut (nog een goede vriend 
van hem). De trainers in die tijd waren Robert 
Maaskant en Fuat Capa. Ingmar speelde als 

middenvelder/linksback. In 
het eerste elftal van MVV 
heeft hij nooit gespeeld. Na 
1,5 seizoen bij MVV is hij voet-
bal en werk gaan combineren. 

Hij heeft jaren gewerkt bij 
Coca-Cola in het distributie-
centrum te Hasselt. Toen 
Coca-Cola dit centrum ver-
plaatste naar een andere stad 
is hij nog een tijdje postbode 
geweest, maar de voetbalwe-
reld kriebelde. Hij had al eens 
bij Sint-Truiden gesolliciteerd 
en zag ineens de vacature 
voor materiaalman bij MVV. 
Daar heeft hij op gesollici-
teerd en per 1 juli 2022 is hij 
begonnen. 

Wat doet hij allemaal? 

Op een werkdag is Ingmar om 7:30 uur 
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aanwezig in het stadion. Opruimen, kleedka-
mers klaar maken, kleding van de spelers op de 
juiste plekken leggen, schoonmaken wat sme-
rig is etc. Na afloop van de training verzamelt 
hij de was van de spelers en zorgt dat die ge-
wassen en gedroogd wordt, zodat ze weer in 
orde zijn voor de volgende training. 

Materiaal dat kapot is moet nieuw besteld wor-
den, trainingsspullen die versleten zijn worden 
vervangen. Tevens zorgt Ingmar voor de be-
drukkingen op de shirts/broekjes en hij heeft 
daar zijn eigen apparatuur voor bij MVV. 

Ingmar wordt daarbij ondersteund door drie 
vrijwilligers: Henk (hij zorgt voor het voetbal-
veld), Richard (hij is tweede materiaalman) en 
Alberto (hij is stadionbeheerder en doet de 
jeugdzaken). 

Hoe gaat het bij een uitwedstrijd van MVV? 

Als voorbeeld nemen we de bekerwedstrijd 
Cambuur-MVV. Met een busje met alle spullen 
erin (kleding, reserve kleding, drinken, etc.) 
vertrok Ingmar om 10:00 uur naar Leeuwarden. 
In het stadion van Cambuur werden alle kle-
dingstukken in de kleedkamer van MVV klaar 
gelegd. Toen de spelers kwamen lag ieders 

outfit klaar. En dat is bij iedere speler anders! 

Na afloop van de wedstrijd alle was en andere 
spullen verzamelen, busje in en naar Maas-
tricht terug. Aankomsttijd was 1:00 uur bij de 
Geusselt. Toen nog alle spullen wassen en dro-
gen. Thuiskomst in Zutendaal 4:00 uur. En de 
dag daarna om 7:30 uur weer present zijn! We 
realiseren ons dus vaak niet hoe arbeidsinten-
sief dit is. 

Ingmar heeft een fulltime aanstelling maar 
werkt in de praktijk veel meer uren. Dat vindt 
hij absoluut geen probleem: “Dat weet je als je 
aan een dergelijke baan begint”. Als de selectie 
vrij heeft, heeft hij ook vrij. Moet de groep ex-
tra terugkomen, dan moet hij dat ook. 

Met alle spelers heeft hij een goede band. Hij is 
vaak het eerste aanspreekpunt ’s morgens als 
de spelers binnen druppelen. En soms is hij ook 
wel een vertrouwenspersoon voor de spelers 
die hem allerlei verhalen vertellen over hun si-
tuatie. Maar die vertellen wij hier niet! 

Ingmar is blij met deze baan en stort zich daar 
met alle energie in! En als je hoort roepen Cosi 
dan is dat de bijnaam van Ingmar bij de spelers-
groep. Leuk om te horen en te zien. 

 

 

 

Ingmar met Ruben en Mark van Bommel 
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« Fijne	feestdagen! 

 

De redactie wenst alle leden van de vereniging fijne feestdagen en een gelukkig 2024! 

 


